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Protokół Nr 2 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu 13 grudnia 2010 roku 

 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 roku. 

2. Omówienie projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2011.  

3. Sprawy różne.  

Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 1.  
Plan pracy Komisji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw Obywatelskich 

Rady Miejskiej w Strykowie na I półrocze 2011 roku 

Styczeń 

1. Zagospodarowania czasu wolnego w okresie ferii zimowych. 

2. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

3. Sprawy różne. 

Luty  

1. Rola i zadania Szkolnego Związku Sportowego w rozwoju fizycznym dzieci.  

2. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

3. Sprawy różne. 

Marzec  

1. Zapewnienie opieki zdrowotnej mieszkańców Gminy.  

2. Realizacja zadań statutowych przez OPS. Pomoc rodzinie. 

3. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

4. Sprawy różne. 

Kwiecień 

1. Sport w mieście i gminie. Kluby i związki sportowe.  

2. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

3. Sprawy różne. 

Maj  

1. Plan imprez kulturalnych w Domu Kultury i w innych ośrodkach w Gminie. 

2. Realizacja Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych mieście i 

gminie.  

3. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

4. Sprawy różne. 

Czerwiec 

1. Wypoczynek letni dzieci w okresie letnim. 

2. Rozwój bibliotek i czytelnictwa w Gminie.  

3. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

4. Sprawy różne. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli plan pracy na I półrocze 2011 r.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby omówić zagadnienia, które są merytorycznie 

związane z Komisją. 
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Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków omówiła ogólne zasady planowania budżetu. 

Opracowując projekt budżetu kierowano się podjętymi uchwałami określającymi stawki 

podatków i opłat lokalnych, informacja Ministerstwa Finansów dot. subwencji oświatowej 

oraz udział podatku od osób fizycznych. W projekcie występuje pozycja związana z 

odprowadzenie do budżetu nadwyżki dochodów za rok 2009 w oparciu o sprawozdania 

dochód na jednego mieszkańca naszej gminy jest wyższy od dochodu na mieszkańca w skali 

kraju. Jest to kwota 684 tys. zł przekazywana miesięcznie w części 1/12. Dochód na jednego 

mieszkańca Gm. Stryków wyniósł 2.050,06 zł, na mieszkańca w skali karu – 1.180,20 zł.  

Łączne dochody wyszacowano na kwotę 42.021.579 zł. Główne źródła dochodów to: 

 Podatek od nieruchomości- 16.987.135 zł 

 Subwencja oświatowa – 7.719.235 zł 

 Udziały w podatkach państwowych0 6.972.403 zł 

 Dotacje na finansowanie zadań zleconych – 2.776.851 zł 

 Podatek od czynności cywilnoprawnych – 2.050.000 zł  

Dochody majątkowe łącznie wyszacowano na kwotę 1.844.000 zł. 

 

Wydatki – wyszacowano na kwotę  44.284.881 zł, dochody nie pokrywają wydatków, deficyt 

wynosi 2.263.302 zł.  

Następnie Pani Skarbnik omówiła następujące działy: 

 Dz. 801 Oświata i wychowanie – 14.788.331zł  

Radny Bogdan Walczak zapytał jak liczone są wydatki. 

Pani Skarbnik odpowiedział, że na podstawie składanych zapotrzebowań przez szkoły.  

Radny Andrzej Pożarlik zauważył, że koszty pobytu na jednego dziecka w Przedszkolu 

Samorządowym są bardzo wysokie. Pytał, co generuje tak wysokie koszty. 

 

Pani Skarbnik potwierdziła, że są koszty wysokie, mówiła, że analizowane są od czterech lat. 

 

Komisja przyjęła w tej kwestii następujący wniosek:  

Komisja wnioskuje, aby na jednym z najbliższych posiedzeń dokładnie przeanalizować 

koszty utrzymania Przedszkola Samorządowego w Strykowie. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

Odnośnie subwencji oświatowej Pani Skarbnik powiedziała, że jest liczona wg stanu uczniów 

na dzień rozpoczęcia roku szkolnego – na podstawie sprawozdań SIO. Każda placówka 

informuje na bieżąco o stanie dzieci.  

 Dział 851 Ochrona zdrowia – 160.000 zł  

 Dział 852 Pomoc społeczna – 5.094.745 zł 

 Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza – 393.519 zł  

 Dział 921 Kultura fizyczna i sport – 1.821.289 zł  

Radny Sławomir Źródło zauważył, że nie został uwzględniony wniosek Klubu Strugi 

Dobieszków odnośnie boiska w Dobieszkowie.  

 

Burmistrz odpowiedział, że będzie realizowana zmiana w planie zagospodarowania 

przestrzennego, wcześniejszy pomysł nie może być zrealizowany ze względu na zapisy w 

planie zagospodarowania przestrzennego. Będzie modernizacja tylko nie w takim zakresie jak 

planowaliśmy.  

Radny Bogdan Walczak poruszył kwestie dotacji dla ZGKiM w Strykowie, chodzi o dodatki 

mieszkaniowe z mieszkań, którymi zarządza Zakład, dotacje na utrzymanie zasobów, te 

pieniądze idą okrężna droga w to samo miejsce.  

Pani Skarbnik powiedziała, że wynika to z ustawy o finansach publicznych, trzeba dwie 

pozycje w budżecie rozróżnić, dochód jest dochodem, wydatek wydatkiem.  
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Burmistrz powiedział,. Że czynsz nie jest na poziomie zwrotu kosztów utrzymania danego 

mieszkania tylko dużo poniżej.  

Radny Bogdan Walczak dalej mówił, że to samo jest z dowożeniem dzieci, dużo taniej 

wychodzi wynajęcie obcego przewoźnika. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że trzeba być ostrożnym przy wyborze obcego przewoźnika 

przy dowożeniu dzieci. 

Radny Bogdan Walczak powiedział, ze nie chodzi o obcego przewoźnika, ale o to, aby 

przyjrzeć się kosztom dowozu dzieci. Dalej radny pytał o zbiornik retencyjny, czy jest 

dokumentacja.  

Burmistrz odpowiedział, że są trzy tematy dotyczące zbiornika: wzmocnienie obrzeży, turbina 

i sprawa rekreacji i sportu. W momencie zaakceptowania naszego projektu – będą 

wzmocnione brzegi, skarpa.  

Radny Bogdan Walczak zapytał czy jest plan odmulenia, ponieważ przez ostatnie 2 lata 

zbiornik był nie dopuszczany jako kąpielisko. Czy badania Uniwersytetu pozwolą na to, że 

jakość wody będzie lepsza? 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma takiej potrzeby, zamulenia nie ma. Odnośnie oczyszczalni 

w Dobieszkowie powiedział, ze dokumenty i kontrole nie wyłowiły zanieczyszczenia, wyniki 

oczyszczalni są dobre, nie stwierdzono zatruwania naszego zalewu.  

Radny Bogdan Walczak powiedział, że są pewne nieścisłości w projekcie budżetu, ale będzie 

go popierał, trzeba go lepiej poznać.  

 

Uwzględniając uwagi i wnioski członkowie Komisji oceniają pozytywnie projekt 

budżetu na 2011 rok. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. 3. Sprawy różne.  

Pani Anna Sasin Sekretarz Urzędu M-G Stryków zaprezentowała dwa projekty uchwał w 

sprawie: 

 uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2011, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

 uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2011.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.  

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak.  

 

 

 

 

Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  

Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

   Józef Migdałek  


